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Inleiding 
 
De ruim 80 in de diverse ambitieboeken opgeschreven ideeën, wensen, maar ook actuele grote en kleine 
problemen, zijn tijdens de bijeenkomst op 31 oktober in de Harmoniezaal, gepresenteerd. 
 
Daarnaast heeft de projectgroep hetgeen door de bewoners is opgeschreven in de boeken, in 4 
verschillende categorieën ingedeeld en beknopt omschreven in een viertal thema’s: Jeugd, Verkeer, 
Wonen en Groen. Dit overzicht is tijdens de sessie op 31 oktober gebruikt om in groepjes, samen met 
bewoners en afgevaardigden van onze sociale partners, gemeente Venlo en wijkraad, in detail verder te 
bespreken. Met als doel om te komen tot concrete acties.  
 
Helaas is het ambitieboek met nummer 9 pas op 5 november bij het secretariaat ingeleverd. Hierdoor zijn 
die ideeën en andere opmerkingen niet meegenomen tijdens de gesprekken op 31 november. De input van 
boek 9 is alsnog toegevoegd aan de andere resultaten en wordt uiteraard meegenomen in het vervolg. 
Het totaaloverzicht is in de bijlage weergegeven. 
 
Alle ontvangen originele reacties uit de ambitieboeken, worden bladzijde voor bladzijde ingescand en 
zullen eind november / begin  december op de website van de wijkraad worden gepubliceerd. 
 
 
Resultaten van de bespreking op 31 oktober 
 
De aanwezigen (ongeveer 40 personen) hebben verdeeld over de 4 categorieën uitgebreid van gedachte 
gewisseld over de wensen, plannen en ideeën die zijn ontvangen. Er ontstonden levendige discussies en 
creatieve oplossingen werden bedacht. Een eerste aanzet tot daadwerkelijk actie en uitvoering van kleine 
en grote plannen is gemaakt.  In het kort zijn de resultaten: 
 
Jeugd 

§ Het verzoek van meerdere jeugdigen om een drinkwaterpunt aan te leggen bij het Cruijff-court, 
wordt opgepakt. Contact wordt door het Buurtpreventieteam gelegd met de jeugd en WML en 
VenloFit om dit te gaan realiseren. 

§ De jeugd tijdig ‘leren’  dat een schone en groene omgeving essentieel is; wordt al opgepakt op de 
basisschool in het Maasveld en ook bij de St. Josephschool. Vanuit Incluzio en de Bibliotheek  zal 
met de scholen in onze wijk contact worden opgenomen om het lesprogramma hierover nog beter 
vorm te geven. 

§ Tijdens de gesprekken aan de tafel werd geopperd om kooklessen voor jongeren (leeftijd 16 – 19 
jaar) te gaangeven. Veelal weten deze ng net ‘ hoe te koken’ en straks gaan ze wellicht op kamers 
en kan dit een goede start zijn. Dit idee zal door het Buurt Preventieteam met de jongeren 
worden besproken om te kijken of er voldoende animo voor is. 

§ Een ander idee is het oprichten van een sleutel-club aan scooters. Ook hier zal het Buurt 
Preventieteam bij de jongeren peilen of er voldoende interesse is. 

§ De grootste wens van de jeugd is een eigen ‘ chil en hang’-plek. Dit heeft reeds de aandacht van 
Incluzio in samenwerking met het Buurt Preventieteam. 

 
Verkeer 

§ Diverse ontvangen opmerkingen hebben te maken met het veiliger en plezieriger maken van het 
voetgangersgebied Kerkstraat. Enerzijds is handhaving van de (verkeers)regels door BOA’s 
gevraagd; anderzijds wordt onderzocht wat bewoners samen met winkeliers (BIZ vereniging) 
kunnen ondernemen. Afgesproken is dat de wijkraad een overleg tussen deze partijen regelt. 

§ Het fietspad op de dijk dat Tegelen met Venlo verbindt, is officieel niet bestemd voor brommers. 
Dit is blijkbaar niet duidelijk genoeg. Er is inmiddels al actie genomen om dit duidelijker (middels 
een onderbord – dus niet brommen) aan te geven. 
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Groen 

§ Parken en groenstroken in de diverse wijken dienen beter te worden onderhouden. Een aantal 
bewoners hebben zich aangemeld om het voortouw te nemen om het onderhoud (in 
samenwerking met de gemeente Venlo) in de hand te nemen.  

§ Het gebrek aan groene prullenbakken c.q. ‘hondepoep-wegwerp-bakken’, heeft als resultaat dat 
hondendrollen vaak niet worden opgeruimd. Het alternatief dat is besproken is het zogenaamd 
adopteren van een blauwe-prullenbak. Een of meerdere bewoners verzorgen dan regelmatig het 
leegmaken van deze prullenbak.  

§ De aanleg van geveltuintjes (tegels eruit – groen er in) wordt door een aantal bewoners 
overwogen. Meer tekst en uitleg hierover nodig. Wat is er mogelijk en wat mag en mag niet van 
de Gemeente?  

 
Relatief kleine plannen die veel ongemak/overlast kunnen weghalen en in de plaats daar van plezier 
opleveren. De actie is nu om de bewoners die deze zaken willen oppakken, in contact te brengen met de 
juiste mensen binnen de gemeente Venlo. De wijkraad neemt dit als actiepunt mee. 
 
 
Wonen 
Deze groep heeft per ingebracht item, een antwoord c.q. actie opgegeven: 

§ Opfleuren en beplanten van boomspiegels (3 maal) 
De bewoners zijn aan zet en moeten het initiatief nemen. Daar waar gemeente een opgave heeft 
(bv nieuw wegdek, riolering e.d.) zullen bewoners gevraagd worden of zij nog wensen of ideeën 
hebben. Dan kan dit worden meegenomen.  

§ Wandelroutes (beschrijvingen) bij de nieuwe Munt beschikbaar maken voor bewoners en 
bezoekers.  
Is inmiddels geregeld.  

§ Deelauto plaatsen in de nieuwe (nog te bouwen) wijken.  
Dit wordt meegenomen in de ontwikkeling van nieuwe plannen (bv Hekkensterrein en A&P 
terrein).  

§ Pakketdienst (DHL, PostNL) / Klein winkeltje / Brievenbussen bij St. Julia.  
Wordt meegenomen in lopend proces waarbij Zorggroep, gemeente, Incluzio en bewoners aan 
tafel zitten over de ontwikkeling van deze wijk/buurt. 

§ Verzamelgebouw op de Kerkstraat als “info”/ ontmoetingsplaats voor inwoners. Gebruikers 
bijvoorbeeld TIP, Heemkunde, Wereld Winkel, Kledingbank, Bibliotheek, Gemeente, Incluzio Sociale 
Basis.  
Tussen verschillende partijen (ook een aantal die hier worden genoemd) lopen al 
samenwerkingsverbanden en/of gesprekken over samenwerking. Deze suggestie wordt daarin 
meegenomen. Grootste uitdaging vormt om een fysieke plek op de Kerkstraat te vinden waar die 
samenwerking ook daadwerkelijke kan landen (en dus groot genoeg is).   

§ Korting op huisvesting Studenten in ruil voor ‘ sociale klusjes’ (boodschappen doen, samen 
spelletje spelen e.d.).  
Deze suggestie wordt meegenomen in de gesprekken die lopen met betrokken partijen (bv 
Antares en Zorggroep) als het gaat om de ontwikkeling van wijken en buurten.  

§ Tweejaarlijkse presentatie van verenigingen/organisaties in de wijk. Een lint met activiteiten en 
presentaties/uitvoeringen vanaf het Raadhuis naar de Nieuwe Munt.  
In het z.g. “dakpanoverleg” in het TIP wordt deze suggestie meegenomen.  
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§ Realiseren “woonhofje” voor senioren, die samen “noaber” taken op zich nemen.  
Dit soort initiatieven worden veelal door particulieren zelf opgepakt. De indiener was niet 
aanwezig om dit verder toe te lichten. In een bredere context gaat dit over woonvormen die 
verschillende doelgroepen kunnen huisvesten (studenten, ouderen, mensen met zorgvragen, 
starters, enz.). De vraag is welke behoeften er leven in Tegelen en of in die behoeften wordt 
voorzien. Het gaat hierbij ook om vragen als sociale cohesie in straten, de buurten/de wijk, 
verbinding, voorzieningen, enz. Dus best breed. De groep constateert dat in een thema is dat 
vraagt om een gedegen aanpak en verdere verdieping. Zowel op proces als inhoud. De wijkraad 
zou dit thema kunnen agenderen en bezien hoe dit verder aan te pakken/op te pakken. Dit advies 
wordt aan de wijkraad meegegeven.      

§ Kinderopvang in de buurt.  
Deze opmerking kan niet goed geplaatst worden en de indiener was niet aanwezig om dit verder 
toe te lichten. Kinderopvang is op tal van plekken aanwezig in de wijk en derhalve zal dit verdere 
toelichting behoeven van de indiener.   

 
 
Conclusie 
Na een enerverende avond, zijn een aantal concrete acties aangezet en andere moeten nog verder 
worden uitgewerkt. Zoals de laatste opmerking bij ‘wonen’ al aangeeft is het wel zaak dat mensen die 
ideeën/wensen hebben ingediend, ook bereid zijn om mee te werken. Het concreet uitvoeren van acties 
om de gevraagde veranderingen daadwerkelijk te realiseren, is een gezamenlijke taak van bewoners, 
wijkraad, sociale partners en overheid. Dus nogmaals de oproep aan de bewoners om zich te melden op 
het secretariaat om mee te doen.  
 
Want samen bouwen wij aan onze wijk! 


